
3. zasedání školské rady 30. 11. 2022  

 

Přítomni: Ing. Pavel Šubr                                                           Hosté: Mgr. Miroslava Brychtová  

                Mgr. Lidmila Grohová 

                Mgr. Štěpánka Beránková 

                Mgr. Kristýna Finková 

               Pavel Janák 

               Zlata Fofová 

 Program:  

1. Výroční zpráva ZŠ za školní rok 2021/2022 

2. Návrh rozpočtu ZŠ pro rok 2023 

3. Informace ředitelky školy o začátku školního roku 2022/2023 

4. Kontrola České školní inspekce 

5. Různé 

1. Na začátku jednání přivítal předseda ŠR Ing. Pavel Šubr všechny přítomné a seznámil je 

s programem jednání. Ten byl členům ŠR zaslán jako součást pozvánky. Poté se ujala slova 

paní ředitelka Mgr. Miroslava Brychtová. Ta účastníky jednání seznámila s výroční zprávou 

(výroční zpráva byla členům ŠR zaslána elektronicky společně s pozvánkou). Paní ředitelka 

zhodnotila loňský školní rok, uvedla, že na konci školního roku docházelo do ZŠ celkem 34 

ukrajinských dětí, v současné době navštěvuje školu 436 dětí, z toho 21 dětí je z Ukrajiny. Do 

1. ročníku bylo zapsáno 46 dětí.  

 Hlasování: pro     5                        proti 0                                    zdržel se 0 

 

2. Dále všechny přítomné paní ředitelka seznámila s návrhem rozpočtu pro rok 2023. 

ŠR vzala informaci na vědomí.  



 3. Paní ředitelka všechny přítomné seznámila s personálním obsazením ve škole, se změnami, 

ke kterým došlo v tomto školním roce, a také s problémy, které musela řešit. Škola má 65 

zaměstnanců, na poloviční úvazek byla přijata Anna Jirásková, paní Záveská, hospodářka škola, 

začala pracovat na poloviční úvazek, několik hodin výuky dostala do svého úvazku Tereza 

Zívrová, která vykonává ještě práci asistentky. Dále byly přijaty čtyři nové asistentky. Paní 

ředitelka ocenila práci žákovského parlamentu, seznámila přítomné s jeho aktivitami. Zmínila 

několik vydařených akcí, které od začátku školního roku proběhly – Halloween, šachový turnaj, 

tvořivé dílny, účast žáků 9. ročníku na řemeslné soutěži v Novém Bydžově a zároveň přítomné 

pozvala na akci „Zpívání na školním dvoře“, která proběhne 8. prosince. Paní ředitelka 

neopomenula přítomným vysvětlit kauzu údajné šikany ukrajinských dětí.  

ŠR vzala informaci na vědomí.  

4. Paní ředitelka přítomné seznámila se závěrečnou zprávou ČŠI, uvedla, že ZŠ v ničem zásadně 

nepochybyla, ale zároveň přítomným přečetla slabiny, na kterých je potřeba zapracovat. 

ŠR vzala informaci na vědomí. 

5. Na závěr se paní Fofová zeptala, zda byl vyřešen problém s paní uklízečkou. Na minulé 

školské radě se totiž paní ředitelka zmínila, že jedna paní uklízečka je v dlouhodobé 

neschopnosti a není úplně jednoduché sehnat výpomoc na úklid. Daná paní uklízečka nakonec 

dala výpověď, a proto se v současné době hledá nová paní uklízečka.  

ŠR vzala informaci na vědomí. 

 

Přílohy zápisu: Výroční zpráva o činnosti (školní rok 2021 – 2022) 

 

Zapsala Kristýna Finková 

Schválil: Pavel Šubr 


